
Z á p i s n i c a 

k zvolanej komisii výstavby, verejného poriadku a životného prostredia 

pri miestnom zastupiteľstve MČ Košice – Nad jazerom dňa 13. 03. 2024 

 

 

 

Prítomní:   

 

Predseda komisie 

Norbert Borovský       

 

Tajomník komisie 

Milan Derfiňák       

 

Členovia komisie – poslanci 

Silvia Hricková 

Pavol Slivka  

Miroslav Belohorský  

Jozef Skonc  

   

Členovia komisie – neposlanci 

Ivo Groubauer 

Martin Balkovský 

Iveta Hoľáková 

Miroslav Fajčík 

 

Hostia 

Jana Janotková 

 

 

Neprítomní:   

Lucia Klainová 

Ján Peti 

Ondrej Kmec  

Erik Cimbala 

 

 

 

 

Program : 

 
1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

2. Programový rozpočet Mestskej časti Košice - Nad jazerom na roky 2024 - 2026  

3. Rôzne 

4. Záver 

 

Otvorenie zasadnutia  

 

Komisia výstavby, verejného poriadku a ŽP pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Košice - Nad 

jazerom otvoril predseda komisie p. Norbert Borovský.  

 

 

 



 

K bodu:  

 

Programový rozpočet Mestskej časti Košice - Nad jazerom na roky 2024 - 2026  

 

Členovia komisie obdržali materiál na preštudovanie písomne 7 dní vopred. Zároveň im bol podrobne 

odprezentovaný tajomníkom komisie. K prerokovanému bodu neboli pripomienky.  

 

Návrh na uznesenie Komisie V,VPaŽP Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Nad 

jazerom:                 

 

Komisia V, VP a ŽP pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Košice – Nad jazerom odporúča MiZ 

prerokovať a schváliť n á v r h Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na roky 

2024 – 2026. 

 

Výsledok hlasovania: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

 

 

K bodu:  

Rôzne 

 

Ivo Groubauer:  

Požiadal o pravidelný orez náletových drevín okolo jazera v sídliskovej časti nakoľko zanedbaním 

predmetnej údržby zo západnej stany už jazero takmer nevidno. Požaduje rovnakú údržbu ako 

vykonáva mestská časť z východnej strany, kde sa nálety priebežne čistia. 

 

Martin Balkovský: 

Požiadal o kontrolu ZDZ na Ladožskej ulici k označeniu parkoviska pred políciou a zjednanie 

nápravy so správcom cesty.  

 

Jozef Skonc: 

Požiadal o dodanie 4 m3 hliny na Námestie Kozmonautov 7 zo severnej strany a jej zosypanie na 

polovicu vľavo a vpravo od chodníka. 

 

Jozef Skonc: 

Požiadal preskúmať možnosť a osloviť mesto Košice riešiť osvetlenie na Námestí Kozmonautov 14 

resp. Raketovej ulici. V tejto súvislosti je potrebný aj orez stromov po sídlisku, aby nebránil 

verejnému osvetleniu. Zároveň žiada mesto Košice o informáciu k požiadavkám na verejné 

osvetlenie napr. priechod pre chodcov na Golianovej ulici. Vo svojom vystúpení žiadal o vyznačenie 

priechodov pre chodcov na Sputnikovej ulici. 

 

Martin Balkovský: 

Požiadal o orez topoľov od imela na Slaneckej a Čingovskej ulici. 

 

Miroslav Belohorský: 

SMSZ neprimerane dlho ponecháva nahrabané kopy po sídlisku čo jednak znehodnocuje prácu 

a zároveň je to neestetické. Žiada prehodnotiť plánovanie a upozorniť SMSZ. 

http://jazerokosice.sk/docs/mr_120315/bod_7.doc


 

Miroslav Belohorský: 

Požiadal doplniť parkový kôš do parku na Galaktickej – Meteorovej ulici. 

 

Miroslav Belohorský: 

Upozornil, že podľa jeho názoru Kosit a.s. nečisti kontajnerovisko na Meteorovej dostatočne. 

Zároveň požiadal o vyčistenie a namaľovanie pinpongových stolov.  

 

 

 

Záver 

Predseda komisie p. Norbert Borovský poďakoval zúčastneným za spoluprácu pri rokovaní.  

 

 

 

 

V Košiciach dňa 13. 03. 2024 

 

 

Zapísal:    Milan Derfiňák                                                                  Ing. Norbert Borovský v.r. 

                 tajomník komisie                                                                  predseda komisie 

 

 

Rozdeľovník zápisnice: 

1x originál – predseda komisie 

1x originál – tajomník komisie 

1x zverejnené na webovom sídle MČ 


